
Pohled veřejnosti na subkultury 
 
Události okolo letošní akce nazvané Czechtek vyvolaly ohromnou mediální diskusi na téma 
techno subkultury. Účastníci techna byli líčeni na jedné straně jako banda narkomanů, na druhé straně jako nevinná děcka. Bylo by zajímavé zjistit, jaký je pohled veřejnosti na tuto 
subkulturu, ale i na subkultury jiné, např.různá náboženská hnutí a sekty jako Bare Krišna, Svědci Jehovovi, atd.  
Otázku subkultur jsme si vybrali proto, abychom vyjasnili vztahy  veřejnosti vůči subkulturám, vysvětlili některé předsudky vůči oběma stranám, porovnali mediální obraz 
problému s veřejným míněním a mohli tak vyzkoumat, nakolik je veřejnost médii ovlivňována.  
 


